



المرجع: ر.م.إ. 2021/13/1
التاريخ: 18 مارس 2021

Mr. Hassan Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

الاستاذ/ حسن السركال
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC (the "Company") - Notification for the electronic registration by the shareholders to attend and vote on the items of the Company's General Assembly

الموضوع إخطار بالتسجيل الإلكتروني لحضور الجمعية العمومية لشركة الإمارات للاتصالات المتكاملة ش.م.ع ("الشركة") والتصويت على بنود الاجتماع

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد ،،،

Further to the notification regarding invitation for the Company's General Assembly which will be held virtually on Thursday, 25th March 2021 at 3:00 pm, the shareholders of the Company are requested to register remotely/ electronically to be able to attend and vote on the items of the Company's General Assembly. The registration for remote attendance by the shareholders of the Company will be **opened** from **3:00 pm** on **Wednesday, 24th March 2021** and will be **closed** at **2:00 pm** on **Thursday, 25th March 2021**.

فيما يتعلق بالإخطار السابق بالدعوة لحضور الجمعية العمومية والتي ستعقد إلكترونياً يوم الخميس الموافق 25 مارس 2021 في تمام الساعة الثالثة ظهراً، يرجى العلم أنه يتوجب على مساهمي شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة ش.م.ع. التسجيل إلكترونياً للتمكن من حضور الجمعية عن بعد والتصويت على بنودها إلكترونياً. ويفتح باب التسجيل الإلكتروني للحضور عن بعد اعتباراً من الساعة الثالثة من بعد ظهر يوم الأربعاء الموافق 24 مارس 2021 ويتم إغلاق التسجيل في تمام الساعة - الثانية من بعد ظهر يوم الخميس الموافق 25 مارس 2021.

For registration, the shareholders have to visit the following link during the above period: www.smartagm.ae

لتسجيل الحضور إلكترونياً، يرجى الدخول على الرابط التالي: www.smartagm.ae

The proxy holder(s) must send the proxies and any supporting documents (including valid ID of the proxy holder) by email to FAB bank PJSC (the "Arranger") at the following email: IS@bankfab.com and mention his/her name and personal mobile number so that the Arranger can do the verification. The Arranger will then send a short message service (SMS) with user name/password to the proxy holder(s) for completing the registration process.

يجب على أي وكيل عن مساهم أن يرسل التوكيلات وأي مستندات داعمة (بما في ذلك نسخة سارية الصلاحية من هوية الوكيل) إلى بنك أبو ظبي الأول ش.م.ع (المنظم للاجتماع) على البريد الإلكتروني IS@bankfab.com مع ذكر الاسم ورقم الهاتف المحمول الخاص بالوكيل حتى يتمكن المنظم من التحقق وإرسال (اسم المستخدم وكلمة السر) عبر رسالة نصية قصيرة (SMS) لاستكمال إجراءات التسجيل.

Only the shareholders who have registered successfully (as mentioned above) will be able to do live voting (electronically) once the General Assembly has commenced on Thursday, 25th March 2021 at 3:00 pm.

ولن يسمح لغير المساهمين الذين قاموا بالتسجيل إلكترونياً (كما هو مذكور أعلاه) من التصويت إلكترونياً المباشر على بنود الجمعية العمومية.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،،،

Ali Al Ali
Company Secretary (Acting)
علي آل علي
أمين سر مجلس الإدارة (بالتبني)



- Copy to Securities and Commodities Authority

- نسخة إلى هيئة الأوراق المالية والسلع

Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC
P.O. Box 502666, Dubai, United Arab Emirates
Tel +971 (4) 360 0000 Fax +971 (4) 360 4440 www.du.ae

Commercial License No. 576513; Commercial Registration No. 77967

شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة (ش.م.ع.)
ص.ب. 502666، دبي، الإمارات العربية المتحدة
هاتف 360 0000 (4) +971 فاكس 360 4440 (4) +971 www.du.ae

رخصة تجارية رقم 576513: سجل تجاري رقم 77967